
Rada Miejska Lędziny  

Radni - Sesja  

Protokół nr XCV/2022  

XCV Sesja w dniu 29 grudnia 2022 Obrady rozpoczęto 29 grudnia 2022 o godz. 15:00, a 

zakończono o godz. 18:23 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 radnych. 

Obecni: 

1. Bogusław Dzierżak 

2. Maria Głos 

3. Hubert Handy 

4. Tadeusz Ingram 

5. Karol Kolny 

6. Tomasz Kostyra 

7. Łukasz Kuczek 

8. Elżbieta Ostrowska 

9. Szymon Simonicz 

10. Bogumiła Stolecka 

11. Edward Urbańczyk 

12. Paweł Wanot 

13. Anna Wysocka 

14. Sebastian Zimnal 

 

Radny Bogusław Noras był nieobecny.  

Podczas sesji nastąpiły problemy techniczne ( w części pierwszej nagrania od 18:22 do 26:13) 

związane z fonią nagrania dlatego nie wszystkie wypowiedzi mogły zostać zaprotokołowane. 

 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodnicząca Rady Miasta na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r.  

o samorządzie gminnym (tekst jednolity Dz. U. z 2022, poz.559 z późn. zm.) otworzyła XCV 

Sesję Rady Miasta. 

Przewodnicząca przywitała radnych, zaproszonych gości oraz pracowników Urzędu Miasta. 

Obecność potwierdziło 114 radnych. Przewodnicząca oznajmiła, że obrady są prawomocne. 

Lista obecności z programu eSesja stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta poprosiła delegację Solidarności o opuszczenie Sali Sesyjnej 

 i zajęcie stanowiska w pomieszczeniu dla mieszkańców.  



Przewodnicząca przeszła do kolejnego punktu posiedzenia.  

 

 2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian w porządku obrad. 

 

Porządek obrad 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian w porządku obrad.  

3. Podjęcie uchwały w sprawie sprostowania oczywistej omyłki w Uchwale 

XCIV/458/22 z dnia 15 grudnia 2022 roku w sprawie budżetu Miasta Lędziny 

 na 2023 rok. 

4. Zakończenie. 

 

Radna Anna Wysocka głosiła wniosek o poszerzenie porządku obrad o treści: ‘’Wprowadzić 

punkt w porządku obrad w sprawie zajęcia stanowiska na temat wprowadzenia opłaty 

abonamentowej przez ,, Partner’’ – wystąpienie mieszkanki. 

 

Burmistrz Miasta Lędziny wyraziła zgodę na wprowadzenie takiego punktu przed podjęciem 

uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Lędziny na 2022 rok. 

 

Przewodnicząca ogłosiła 5 minut przerwy. 

 

Radny Tadeusz Ingram zgłosił wniosek aby wysłuchać wypowiedzi Związków Zawodowych 

oraz mieszkanki. 

 

Burmistrz Miasta nie wyraziła zgody na wniosek Radnej Anny Wysockiej natomiast wyraziła 

zgodę na wniosek Radnego Tadeusza Ingrama.  

 

Przewodnicząca poinformowała że podczas Sesji Nadzwyczajnej na poszerzenie porządku 

obrad musi zgodzić się Burmistrz Miasta oraz Rada Miasta.  

 

Wywiązała się dyskusji w sprawie przegłosowania wniosku Radnej Anny Wysockiej 

pomiędzy radnymi a Mecenasem Wojciechem Berendowiczem oraz Burmistrz Miasta. 

 

Radny Sebastian Zimnal oświadczył że wniosek radnego Tadeusza Ingrama dużo wyjaśni 

 w związku z podjęciem uchwały. 

 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie wniosek radnego Tadeusza Ingrama.  

 

 Głosowano wniosek w sprawie: 

 Wniosek radnego Tadeusza Ingrama o poszerzenie porządku obrad o punkt o treści: 

‘’Udzielenie głosu przedstawicielom związków zawodowych i mieszkance’’ .  

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (10)Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Tomasz Kostyra, Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot 

PRZECIW (4) Łukasz Kuczek, Elżbieta Ostrowska, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 



NIEOBECNI (1)Bogusław Noras 

 

Wniosek został pozytywnie przegłosowany. Przewodnicząca poddała pod głosowanie 

porządek obrad. Radca Prawny przedstawił informacje dotyczące przegłosowywania 

porządku obrad.  

 

Głosowano w sprawie: 

 Przyjęcie porządku obrad wraz z wnioskiem Radnego Tadeusza Ingrama. .  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

 ZA (10) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Tomasz Kostyra, Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot 

PRZECIW (4)Łukasz Kuczek, Elżbieta Ostrowska, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

NIEOBECNI (1)Bogusław Noras 

 

Porządek obrad po zmianach: 

 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian w porządku obrad.  

3. Udzielenie głosu przedstawicielom związków zawodowych i mieszkance. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie sprostowania oczywistej omyłki w Uchwale 

XCIV/458/22 z dnia 15 grudnia 2022 roku w sprawie budżetu Miasta Lędziny 

 na 2023 rok. 

5. Zakończenie. 

 

 

3. Udzielenie głosu przedstawicielom związków zawodowych i mieszkance. 

 

Mieszkanka wypowiedziała się w temacie wzrostu opłaty abonamentowej za ścieki 

 oraz opłaty za wodę i poprosiła o wyjaśnienie wzrostu za opłaty. Zaprosiła także mieszkankę 

na Komisję Gospodarki gdzie sprawa zostanie bliżej rozpatrzona. Burmistrz Miasta Lędziny 

poinformowała że w budżecie umieściła dopłatę do ścieków czego nie przyjęła rada miasta. 

 

Przewodnicząca zadawała pytania do Pana Bernarda Pustelnika w sprawie premii 

pracowniczych, zakładowy fundusz świadczeń, regulaminu wynagradzania. 

Prezes spółki Parter odniósł się do zadanych pytań Przewodniczące Rady Miasta Lędziny.  

 

 

Przedstawiciel Związków Zawodowych wypowiedział się w temacie przyznania premii 

świątecznych, wyniku finansowego firmy oraz przedstawił iż Związki Zawodowe mają 

pretensje do rady. Radny gminy Chełm Śląski poinformował że 15 radnych przyznało 

gminnej spółce komunalnej 1,5 miliona złotych i nie było z tym problemu.  

 

Radny Łukasz Kuczek wypowiedział się w temacie dokapitalizowania spółki Partner. 



 

Radna Elżbieta Ostrowska odczytała pismo dotyczące zarządzania firmą Partner przez 

Prezesa spółki Partner, wprowadzonych oszczędności na budynku ORS, płynności finansowej 

spółki, zgłoszeniu członków komisji rewizyjnej do prokuratury po kontroli firmy, zwolnienia 

poprzedniego prezesa spółki. 

 

Burmistrz Miasta odniosła się do pisma Radnej Elżbiety Ostrowskiej. Wyjaśniła dlaczego 

został zwolniony poprzedni Prezes spółki Partner, powodu nie podpisania umowy 

 na deszczówkę. Burmistrz Miasta podkreśla że pieniądze dla spółki Partner są w gminie.   

 

Radny Tomasz Kostyra mówiła w temacie zapłaty rat kredytu spółki, rozwiązania dla obu 

stron, współpracy rady.  

 

Radny Tadeusz Ingram dziwi się członkom rady miasta że nie chcą iść z pomocą a szkodą. 

 

Radny Paweł Wanot, Radna Elżbieta Ostrowska, Radny Szymon Simonicz wypowiedzieli  

się w sprawie przyszłej kadencji Rady Miasta, odsetek na przyszły rok, zainwestowanych 

pieniędzy przez spółkę Partner, kontroli RIO dotyczącej zadań bilansu na ostatni dzień roku 

przez spółkę Partner, pokrywania strat przez spółkę, premii świątecznych dla pracowników. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Szymon Simonicz złożył wniosek aby dać 100 tysięcy 

 na premie dla pracowników. Radni uzgodnili treść wniosku wraz z Skarbnik Miasta 

 oraz Prezesem spółki Partner.   

 

Wywiązała się dyskusji w której wzięli udział Radny Szymon Simonicz, Radny Tomasz 

Kostyra, Mecenas Wojciech Berendowicz w temacie ugody pomiędzy gminą a spółką.   

 

Przewodnicząca zarządziła 5 minut przerwy. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Szymon Simonicz poinformował że jego wniosek będzie 

głosowany w punkcie numer 4.  

 

Prezes spółki ,,Partner’’ odniósł się do wypowiedzi Radnej Elżbiety Ostrowskiej i wyjaśnił 

 że zarzuty pod względem Spółki są nie trafione. Przedstawił że według niego i radcy 

prawnego komisja kontrolująca firmę naruszyła swoje prawa dlatego w związku z tym toczy 

się postępowanie prawne oraz że do firmy nie wpłynęło żadne pismo stwierdzające 

niepoprawną pracę spółki. Poprosił także aby sprostować nieprawdę o Pani Elwirze dotyczącą  

wypłaty 600 tysięcy złotych. 

 

Radny Tadeusz Ingram zasugerował że pomimo przegłosowania takiego wniosku radni 

 nie mają pewności czy te pieniądze zostaną przekazane na premie świąteczne. Radny dziwi 

się wypowiedzi Przewodniczącej Rady Miasta dotyczącej za wysokich premii świątecznych 

dla pracowników.    

 

Radny Bogusław Dzierżak przedstawił że przekazanie 100 tysięcy spółce nie rozwiązuje 

problemów.  

Wywiązała się dyskusji w której wzięli udział Wiceprzewodniczący Szymon Simonicz, 

Mecenas Wojciech Berendowicz, Radny Paweł Wanot, Burmistrz Miasta, 

Wiceprzewodniczący Edward Urbańczyk  w temacie ugody pomiędzy gminą a spółką, premii 

pracowniczych, zabezpieczeniu finansowym firmy.Burmistrz Miasta zaproponowała 



 aby co miesiąc robić zmiany w budżecie miasta w kwocie 40 tysięcy z przeznaczeniem 

 na dokapitalizowanie spółki Partner. Poprosiła o przerwę aby przedyskutować rozwiązanie 

dla spółki. 

Rozpoczęcie dyskusji 1:48:32, zakończenie dyskusji 2:02:20 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji Przewodniczący Rady Miasta przeszła do kolejnego 

punktu posiedzenia.  

 

 

 4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Lędziny na 2022 rok. 

 

Przewodnicząca Maria Głos zarządziła 7 minut przerwy. 

 

Radny Bogusław Dzierżak zgłosił wniosek. Skarbnik Miasta przypomniała że środki 

| na zapłatę wód deszczowych trzeba znaleźć w budżecie. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta poddała pod głosowanie wniosek radnego Bogusława 

Dzierżaka. 

 

 Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek Radnego Bogusława Dzierżaka o treści: zajęcie stanowiska przez radę miasta 

 w sprawie zabezpieczenia środków w budżecie na 2023 na zapłatę za wody deszczowe 

 w wysokości 40 tysięcy miesięcznie.  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

 ZA (8)Bogusław Dzierżak, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, 

Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Maria Głos, Elżbieta Ostrowska 

BRAK GŁOSU (3)Łukasz Kuczek, Paweł Wanot, Anna Wysocka 

NIEOBECNI (2)Bogusław Noras, Sebastian Zimnal 

 

Przewodnicząca poinformowała, że wniosek został przegłosowany pozytywnie. 

W dyskusji wzięli udział Radny Łukasz Kuczek, Burmistrz Miast w temacie zajęcia 

stanowiska w sprawie przejęcia działek, podpisania aktów notarialnych. 

 

Radna Elżbieta Ostrowska odniosła się do wypowiedzi Prezesa spółki Partner i sprostowała 

swoje słowa.  

 

Radny Paweł Wanot złożył wniosek.  

 

Wywiązała się dyskusja w której wzięli udział Radny Tomasz Kostyra, Przewodnicząca 

Maria Głos, Skarbnik Miasta Lędziny, Radny Tadeusz Ingram, Mecenas Wojciech 

Berendowicz, Radna Anna Wysocka w temacie autopoprawki, zapłaty kredytów, kolejności 

głosowania wniosków.  

 

Radni pracowali nad doprecyzowaniem wniosków.  

 



Radny Paweł Wanot wycofał swój wniosek.  

 

Skarbnik Miasta Kinga Drabik przedstawiła autopoprawkę do projektu uchwały. 

autopoprawka dotyczyła wprowadzonych zarządzeń, wskazaniu w nazwie zadania 

 na co udziały zostaną przeznaczone.  

 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie wniosek Wiceprzewodniczącego Szymona 

Simonicza oraz Radnego Tomasza Kostyry. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

 Wniosek Radnego Szymona Simonicza o treści: wniosek o zmniejszenie dokapitalizowania 

spółki Partner z 500 tysięcy zawarte w uchwale na 100 tysięcy .  

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

 ZA (7) Maria Głos, Hubert Handy, Karol Kolny, Łukasz Kuczek, Elżbieta Ostrowska, 

Szymon Simonicz, Edward Urbańczyk 

PRZECIW (4)Bogusław Dzierżak, Tomasz Kostyra, Paweł Wanot, Anna Wysocka 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Bogumiła Stolecka 

BRAK GŁOSU (1)Tadeusz Ingram 

NIEOBECNI (2) Bogusław Noras, Sebastian Zimnal 

Przewodnicząca poinformowała, że wniosek został przegłosowany pozytywnie 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek Radnego Tomasza Kostyry o treści: wniosek o pozostawienie uchwały w zgłoszonej 

formie dofinansowania wynoszącej 500 tysięcy złotych.  

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

 ZA (5)Bogusław Dzierżak, Tadeusz Ingram, Tomasz Kostyra, Bogumiła Stolecka, Paweł 

Wanot 

PRZECIW (8) Maria Głos, Hubert Handy, Karol Kolny, Łukasz Kuczek, Elżbieta Ostrowska, 

Szymon Simonicz, Edward Urbańczyk, Anna Wysocka 

NIEOBECNI (2)Bogusław Noras, Sebastian Zimnal 

Przewodnicząca poinformowała, że wniosek został przegłosowany negatywnie. 

Radny Paweł Wanot zgłosił wniosek.Przewodnicząca poddała pod głosowanie wniosek. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

 Wniosek radnego Pawła Wanota o treści: dokapitalizowanie spółki Partner do kwoty 

 350 tysięcy złotych.  

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

 ZA (5) Bogusław Dzierżak, Tadeusz Ingram, Tomasz Kostyra, Bogumiła Stolecka, Paweł 

Wanot 

PRZECIW (8) Maria Głos, Hubert Handy, Karol Kolny, Łukasz Kuczek, Elżbieta Ostrowska, 

Szymon Simonicz, Edward Urbańczyk, Anna Wysocka 



NIEOBECNI (2) Bogusław Noras, Sebastian Zimnal 

 

Przewodnicząca poinformowała, że wniosek został przegłosowany negatywnie.  

 

Radnych Tomasz Kostyra poinformował że kwota 100 tysięcy nie rozwiązuje problemów 

finansowych spółki.  

 

Skarbnik Miasta przedstawiła czego dotyczą poszczególne autopoprawki.  

Przewodnicząca Maria Głos poddała pod głosowanie następujące autopoprawki do uchwały. 

 

1.Głosowanie nad autopoprawką dotyczącą dostosowania treści paragrafu 4 uchwały 

 oraz załącznika nr. 2 do wartości obecnie przyjętej w budżecie. .  

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

 ZA (11) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, 

Paweł Wanot 

PRZECIW (1) Anna Wysocka 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)Elżbieta Ostrowska 

NIEOBECNI (2)Bogusław Noras, Sebastian Zimnal 

 

Radni pozytywnie przegłosowali autopoprawkę do projektu uchwały.  

 

Radny Tadeusz Ingram wypowiedział się w temacie wniosku Wiceprzewodniczącego 

Szymona Simonicza. Radna Anna Wysocka dopytała czy radni mają pewność że pracownicy 

dostaną premię. Prezes spółki Partner podkreślił że radni przekazali we wniosku środki 

 na dokapitalizowanie spółki.  

 

 

2.Głosowanie nad autopoprawką dotyczącą zmiany nazwy zadania inwestycyjnego 

 na wydatki na zakup i objęcie udziałów Spółki PGK Partner z przeznaczeniem na pokrycie 

kosztów funkcjonowania kanalizacji deszczowej oraz kosztów wypłaty premii świątecznych 

dla pracowników spółki w miesiącu grudniu 2022 r.  

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5)Bogusław Dzierżak, Tadeusz Ingram, Tomasz Kostyra, Bogumiła Stolecka, Paweł 

Wanot 

PRZECIW (8)Maria Głos, Hubert Handy, Karol Kolny, Łukasz Kuczek, Elżbieta Ostrowska, 

Szymon Simonicz, Edward Urbańczyk, Anna Wysocka 

NIEOBECNI (2) Bogusław Noras, Sebastian Zimnal 

 

Radni negatywnie przegłosowali autopoprawkę do projektu uchwały.  

 

 

Przewodnicząca Rady Miasta poddała pod głosowanie projekt uchwały 

 

Głosowano w sprawie: 



 Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Lędziny na 2022 rok wraz 

 z przegłosowaną pozytywnie autopoprawką oraz wnioskiem Radnego Szymon Simonicza. .  

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (7) Maria Głos, Hubert Handy, Karol Kolny, Łukasz Kuczek, Elżbieta Ostrowska, 

Szymon Simonicz, Edward Urbańczyk 

PRZECIW (2) Paweł Wanot, Anna Wysocka 

BRAK GŁOSU (4) Bogusław Dzierżak, Tadeusz Ingram, Tomasz Kostyra, Bogumiła 

Stolecka 

NIEOBECNI (2) Bogusław Noras, Sebastian Zimnal 

 

 

Uchwała w sprawie zmian w budżecie Miasta Lędziny na 2022 rok wraz z przegłosowaną 

pozytywnie autopoprawką oraz wnioskiem Radnego Szymon Simonicza. została podjęta. 

 

Uchwała otrzymała numer XCV/459/22 i stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Przewodnicząca Maria Głos złożyła życzenia noworoczne. 

 

5. Zakończenie. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca zakończyła o godzinie 18:23 obrady 

XCV Sesji Rady Miasta słowami:  

„Zamykam obrady XCV Sesji Rady Miasta VIII Kadencji” 

 

Szczegółowa dyskusja znajduje się pod linkami: 

Część I: 

https://www.youtube.com/watch?v=4a9xJ78TGOY  

Część II: 

https://www.youtube.com/watch?v=I086JfKPs7s  

 

 

Przewodnicząca Rady Miasta Lędziny  

Maria Głos  

 

 

  

Przygotował(a): Katarzyna Gąsiorczyk  

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  

https://www.youtube.com/watch?v=4a9xJ78TGOY
https://www.youtube.com/watch?v=I086JfKPs7s

